



## **CORMORAN® Insecticide label expanded for management of spotted-wing drosophila in blueberries.**

**WINNIPEG, MANITOBA, January 18, 2021** — ADAMA Agricultural Solutions Canada (ADAMA) has been granted a label expansion for CORMORAN® Insecticide to include control of spotted-wing drosophila in the bushberry crop group (13B), including highbush and lowbush blueberries.

CORMORAN®, a new broad-spectrum insecticide with multiple modes of action, had already demonstrated 'Serious Insect Protection' during its introductory year in 2020. The label expansion for spotted-wing drosophila control provides additional utility for Canadian fruit and vegetable growers targeting this potentially devastating invasive species.

CORMORAN® delivers rapid knockdown of all damaging stages of target insects as well as extended residual control. CORMORAN is registered for use on apples, bushberries, including blueberries, brassica vegetables, peppers, potatoes, stone fruit and strawberries as well as alfalfa and sweet corn.

To learn more about CORMORAN®, please visit [ADAMA.com](https://www.adama.com) or contact your local crop input retailer.

Technical and sales support for CORMORAN® is provided by [Cohort Wholesale](#).

### **Contact:**

Cohort Wholesale  
Scott Hodgins  
Manager  
Scott.Hodgins@CohortWholesale.com  
519-494-9300

Adama Agricultural Solutions  
Karin Younghans  
Regional Sales Manager, Eastern Canada  
Karin.Younghans@ADAMA.com  
519-831-5207

### **About ADAMA:**

ADAMA Canada has been supplying the Canadian agricultural community with products for more than a decade. We offer an alternative approach to ag, with solutions that simplify the lives of agri-retailers and their farmer customers. Globally, ADAMA is a leading provider of crop protection solutions and services, operating in over 40 countries with the full support of Chem China. We tailor products to address pain points and offer innovative digital and ag tech solutions to create simplicity in agriculture worldwide.

### **About Cohort Wholesale:**

Cohort Wholesale aspires to be a trusted Canadian wholesaler of preferred-position outdoor fruit and vegetable crop protection products, working with the established retail channel to service all key markets,



creating demand for and maximizing the in-field performance of our suppliers' products to help farmers grow the best crops possible. For more information about Cohort Wholesale, please go to [CohortWholesale.com](https://CohortWholesale.com) or connect with us on [LinkedIn](#).

Always read and follow label directions.

© CORMORAN is a registered trademark of ADAMA Agricultural Solutions Canada Ltd.



## **Extension du profil d'emploi de l'insecticide CORMORAN® pour la gestion des drosophiles à ailes tachetées dans les bleuets.**

**WINNIPEG, MANITOBA, 18 janvier 2021** - ADAMA Agricultural Solutions Canada (ADAMA) a obtenu l'extension du profil d'emploi de l'insecticide CORMORAN® pour inclure la lutte contre la drosophile à ailes tachetées dans le groupe des petits fruits (13B), y compris les bleuets en corymbe et les bleuets nains.

CORMORAN®, un nouvel insecticide à large spectre et à modes d'action multiples, avait déjà fait preuve de sa « protection sérieuse contre les insectes » lors de son introduction en 2020. L'extension du profil d'emploi pour le contrôle des drosophiles à ailes tachetées offre une utilité supplémentaire aux producteurs de fruits et légumes canadiens qui ciblent cette espèce envahissante potentiellement dévastatrice.

CORMORAN® permet d'éliminer rapidement tous les stades des dommages causés par les insectes cibles et d'étendre le contrôle résiduel. CORMORAN est homologué pour une utilisation sur les pommes, les petits fruits, les légumes du genre Brassica, les poivrons, les piments, les pommes de terre, les fruits à noyau et les fraises, ainsi que la luzerne et le maïs sucré.

Pour en savoir plus sur CORMORAN®, veuillez consulter le site [ADAMA.com](https://www.adama.com) ou contacter votre détaillant local d'intrants agricoles.

Le support technique et commercial pour CORMORAN® est assuré par [Cohort Wholesale](https://www.cohortwholesale.com).

### **Contact :**

Cohort Wholesale  
Scott Hodgins  
Directeur  
Scott.Hodgins@CohortWholesale.com  
519-494-9300

ADAMA Agricultural Solutions  
Karin Younghans  
Directrice régionale des ventes - L'Est canadien  
Karin.Younghans@ADAMA.com  
519-831-5207

### **À propos d'ADAMA :**

ADAMA Canada fournit des produits à la communauté agricole canadienne depuis plus de dix ans. Nous offrons une approche alternative à l'agriculture en proposant des solutions qui simplifient la vie des détaillants agricoles et de leurs clients-agriculteurs. ADAMA est un des principaux fournisseurs mondiaux de solutions et de services de protection des cultures, opérant dans plus de 40 pays avec le plein soutien de Chem China. Nous adaptons nos produits pour répondre aux besoins et offrons des solutions numériques et ag tech innovantes pour permettre la simplicité en agriculture à travers le monde.



**À propos de Cohort Wholesale :**

Cohort Wholesale aspire à devenir un grossiste canadien de confiance de produits de protection des cultures de fruits et de légumes de plein champ en travaillant avec le réseau de détaillants agricoles établi pour desservir tous les marchés clés, en créant une demande et en maximisant la performance des produits de nos fournisseurs sur le terrain afin d'aider les agriculteurs à cultiver les meilleures récoltes possibles. Pour plus d'informations sur Cohort Wholesale, veuillez consulter le site [CohortWholesale.com](https://CohortWholesale.com) ou nous joindre sur [LinkedIn](#).

Veillez toujours lire et suivre les instructions figurant sur l'étiquette.

\*CORMORAN est une marque déposée d'ADAMA Agricultural Solutions Canada Ltd.